
 
P R O T O K Ó Ł   Nr X/07  

 
z dziesiątej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu                       
27 listopada 2007  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod 
przewodnictwem radnego Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego 
Rady Gminy.  
========================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 05 - zakończono o godz. 13 30. 
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Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pan Wiesław Ochtabiński  - Sekretarz Gminy  
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
5. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 34 
6. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   8 
  

 
P R Z E B I E G     O B R A D :  

                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności stwierdził quorum radnych władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych  o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  
 Radny Andrzej Chełchowski stwierdził, Ŝe w porządku dziennym obrad 
nie jest ujęty punkt dotyczący ośrodka zdrowia w Karniewie. 

  Radny Grzegorz Wawrzonkowski zgłosił w niosek o wprowadzenie do 
porządku dziennego w pkt. 14 podjęcie uchwał w sprawie obowiązku złoŜeniu 
oświadczenia o pracy  lub słuŜbie w organach bezpieczeństwa lub współpracy z 
nimi w okresie   od dnia 22 lipca 1944 roku do 31 lipca 1990 roku. Zgodnie z 
zapisem ustawowym takie oświadczenia muszą złoŜyć Skarbnik Gminy i 
Sekretarz Gminy.  

  Wniosek Przewodniczącego Rada Gminy przyjęła jednogłośnie.  
 Nawiązując do wniosku radnego Andrzeja Chełchowskiego – mówił Wójt 
Gminy – na posiedzeniach komisji prowadziliśmy konsultacje jak 



zagospodarować budynek ośrodka zdrowia. Dlatego nie przedstawiam projektu 
stosownej uchwały. Proponuję, by ten punkt pozostawić do rozstrzygnięcia na 
wspólnym posiedzeniu problemowych komisji Rady oraz ostateczne 
rozwiązanie problemu na następnej sesji Rady Gminy.  
 Wspólne spotkanie wynikło z wniosku Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych – informował radny Grzegorz Wawrzonkowski.  
 O takich ustaleniach nie mówiono na komisji Rolnictwa -  stwierdził 
radny Andrzej Chełchowski, W końcu trzeba raz zrobić z tym porządek.  
 Radna Barbara Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych powiedziała, ze na posiedzeniu komisji ustalono, Ŝe 
w dniu 3 grudnia o godz. 10.oo odbędzie się wspólne posiedzenie Komisji Rady 
na którym musimy sprawę ośrodka zdrowia przedyskutować i dojść do 
kompromisu. 
 W związku z taką sytuacją Przewodniczacy Rady poddał pod głosowanie 
wniosek  o wprowadzenie do porządku dziennego obrad punktu dotyczącego 
ośrodka zdrowia w Karniewie.  
 W wyniku głosowania 7 radnych było „za” wprowadzeniem, 7 
„przeciwnych” i 1 radny wstrzymał się od głosowania. Radny Grzegorz 
Wawrzonkowski  stwierdził, Ŝe Rada wniosku nie przyjęła.  
 Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny obrad w brzmieniu: 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z IX zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  
5. Informacja Przewodniczących komisji rady o działalności komisji w okresie 

międzysesyjnym.  
6. INTERPELACJE  RADNYCH. 
7. Ustalenie ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego w 2008 roku. 

a) podjęcie uchwały w sprawie obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów 
wymiaru   

     podatku rolnego.  
8.  Uchwalenie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
      a) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
 nieruchomości na 2008 rok.  
       b) podjęcie uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  
9.   Określenie wysokości stawek podatku od środków transportowych. 
       a) podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 
 10.  Uchwalenie stawek opłaty targowej, 
        a) podjęcie uchwały w sprawie dziennej stawki opłaty targowej. 
 11.  Dokonanie  zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok. 
   a) podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budŜecie gminy Karniewo  na  

2007 r. 
12. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy za okres od 1.XII.2006 do 

30.X.2007 r.   



13.  Podjęcie uchwał w sprawie obowiązku złoŜeniu oświadczenia o pracy  lub 
słuŜbie w organach bezpieczeństwa lub współpracy z nimi w okresie   od 
dnia 22 lipca 1944 roku do 31 lipca 1990 roku. 

14.  Ocena stanu ochrony przeciwpoŜarowej w gminie Karniewo.     
15.  Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 16. Wolne wnioski i zapytania. 
17. Zamknięcie obrad.    
    
Ad.pkt.3. 
                

Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 
do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. 
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie 
bez odczytywania przyjęli protokół z IX zwyczajnej sesji, odbytej w dniu                   
12 września 2007 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
           
 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy  przedstawił  informację o działalności 
Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 (informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
 Pan Stopa poprosił Sekretarza Gminy o poinformowanie uczestników 
obrad o sprawie konsultacji na temat ośrodka zdrowia.  
 Pan Wiesław Ochtabiński powiedział, Ŝe po konsultacjach z radcą 
Prawnym doszliśmy do wniosku, Ŝe najlepiej będzie zamieszczenie stosownej 
informacji w Internecie oraz zaproszenie do przedstawienia propozycji 
zagospodarowania budynku ośrodka zdrowia i objęcia mieszkańców opieką 
medyczną.  Do rozmów listownie zaprosiliśmy 4 poradnie tj.: 

1. Poradnia rodzinna ZDROWIE w Karniewie. 
2. Zakład Opieki Zdrowotnej „ESKULAP”, 
3. Poradnia rodzinna „WANTA” 
4. Centrum Medyczne „GAJDA-MED.”. 

Trzeciego grudnia będą przedstawione koncepcje zapewnienia obsługi 
medycznej dla mieszkańców oraz zagospodarowania środka. Te osoby, które do 
nas zadzwonią do dnia 30.XI.będą zaproszone na wspólne posiedzenie komisji. 
 Doktor Alina Karczewska pytała, czy to będzie przetarg.  
 Będzie to wybór firmy na podstawie ustawy o gospodarce 
nieruchomościami – kontynuował Sekretarz Gminy. Do w/w firm były wysłane 
informacje na piśmie. My ich poprosimy na rozmowy.  
 JeŜeli inna poradnia zgłosi korzystniejszą ofertę, czy moŜe być wybrana? 
– to kolejne pytanie Doktor Karczewskiej.  
 MoŜe tak się zdarzyć, po przeprowadzeniu rozmów Rada Gminy będzie 
mogła podjąć uchwalę o odstąpieniu od przetargu – wyjaśniał Mecenas 
Bogusław Sokalski. Po uchwale będzie podpisana umowa, w której dzierŜawca 
będzie zobowiązany do przeprowadzenia remontu kapitalnego budynku, jak 
równieŜ do prowadzenia właściwej obsługi medycznej.    



 To mnie po 15 latach pracy pozostanie 15 dni na zaprzestanie swojej 
działalności – stwierdziła Pani Alina Karczewska. Co będzie z pacjentami, 
którzy naleŜą do mojej poradni. 
 Było kilka koncepcji – mówił  Przewodniczący Rady Gminy. RozwaŜano 
moŜliwość ogłoszenia przetargu, ale wówczas wszystko przeciągnęło by się w 
czasie. My mamy na uwadze sprawne podejście do tego tematu. Po wysłuchaniu 
wszystkich zainteresowanych – radni wybiorą ofertę. 3 grudnia będzie Pani 
wiedziała, czy to jest waŜne czy nie.  
 Pan Wójt stwierdził, Ŝe dyskusja się toczyła i toczy nadal, Ŝeby nie było 
pośpiechu. Pani pracując tu tyle lat, wiedziała, Ŝe przyjdzie czas i skończy się 
umowa dzierŜawy. To Pani wiedziała juŜ 10 lat temu. My chcemy by umowa 
była bezterminowa, stosownie do naszych ustaleń. Jest to najlepszy termin, by 
od 1 stycznia podpisana była nowa umowa dzierŜawy.  Wszyscy staramy się 
dbać o dobro gminy.  
 Składałam juŜ dwa pisma o wydzierŜawienie mi budynku Ośrodka 
Zdrowia – informowała Pani Alina Karczewska.. Odpowiedzi nie otrzymałam. 
 WydzierŜawić nie mogliśmy – uznał Pan Stopa, bo nie byliśmy 
właścicielami nieruchomości. Myślę, Ŝe radni jako przedstawiciele naszych 
mieszkańców dokonają właściwego i dobrego wyboru.  
 W toku dalszej dyskusji zarówno radni, Wójt JAK I Pani Karczewska 
wyraŜali swoje opinie w sprawie  wydzierŜawienia ośrodka zdrowia w 
Karniewie. 
 Zamykamy tę dyskusję – mówił Przewodniczący Rady, uznając, Ŝe nie 
jest to w porządku dziennym dzisiejszej sesji Rady Gminy. Wszystko będzie tak 
jak powinno być. Rozumiemy sytuację Pani Doktor, ale wskaźnikami w 
działalności Wójta jest rada Gminy.     

Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  
  
Ad.pkt.5. 
  
 Przewodniczący problemowych komisji Rady przedstawili ustne 
informacje o działalności poszczególnych komisji w okresie międzysesyjnym.  
 Radna Barbara Kuczyńska -  Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja odbyła trzy posiedzenia. 
W dniu 26 października omawiano: 

- sprawę konkursów na dyrektorów PG w Karniewie oraz PSP w 
Romanowie, 

- sprawę Dnia Nauczyciela, 
- sprawę dotyczącą Dyrektora PSP w Łukowie. 

W dniu 16 listopada komisja zaopiniowała materiały w przedmiocie : 
a)  stawki podatków i opłat na 2008 rok, tj. projekty uchwał w sprawach: 

- obniŜenia ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego,  
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 r.   
- zwolnień w podatku od nieruchomości, 
- ustalenia dziennej stawki opłaty targowej, 
- wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na 2007 rok 



Komisja opracowała sprawozdanie ze swojej działalności za okres od 
1.12.2006 do 30.XI.2007.  
W sprawie zagospodarowania budynku ośrodka zdrowia w Karniewie Komisja 
zaproponowała przetarg. 
 W dniu 21 listopada Komisja zaproponowała spotkanie całej Rady, aby 
przedyskutować właściwe rozwiązanie dotyczące zagospodarowania budynku 
ośrodka zdrowia w Karniewie. 
 Radny Michał Jasiński  - Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu                   
i Finansów na posiedzeniu w dniu 20 listopada br. komisja analizowała równieŜ 
wszystkie projekty uchwał. Analizując projekt uchwały w sprawie ceny Ŝyta do 
naliczania podatku rolnego Komisja nie zajęła Ŝadnego stanowiska, poniewaŜ 
padły 3 propozycje cenowe. Za ceną 55 zł był 1 członek Komisji, za ceną 53 zł – 
2 członków, za  ceną 50 zł. – 2 członków. W podatku od nieruchomości 
proponowano podwyŜszenie podatku od mieszkań do 35 groszy za 1 m2 . 
Projekty pozostałych uchwał zaopiniowano pozytywnie. 
 Ponadto Przewodniczący Komisji – radny Michał Jasiński poinformował, 
iŜ przed posiedzeniem Komisji zadawał pracownikom Urzędu Gminy pytania 
strategicznie – dotyczące np. ilości ha do podatku rolnego, o ulgi. Na 
posiedzeniu udzieliłem Pani Skarbnik głosu gdzie otrzymałem reprymendę od 
Wójta, Ŝe nie mogę zdawać pytań pracownikom. Moje pytania do tyczyły 
danych objętych klauzulą tajności. Na drugi dzień rano pracownicy dostali od 
Wójta porządne, głośne uwagi. Dla mnie ta sytuacja była bardzo niewdzięczna. 
Przepraszam pracowników, Ŝe przeze mnie cierpieli.  

Pan Stopa wyjaśnił, Ŝe ograniczył odpowiedź Pani Skarbnik. JeŜeli Pan 
Przewodniczący Komisji zapyta gdzie znaleźć 100.000 zł w budŜecie to 
odpowiada  Wójt, bo on przedstawia projekt budŜetu i on go realizuje. Skąd Pan 
ma informację, Ŝe ja skrzyczałem któregoś pracownika. Tyle lat było pytane. 
KaŜdy ma prawo zadawać pytania. Czy ja kiedy krzyczałem na pracowników. 
MoŜe się komuś tak wydawało, bo ja zawsze mówię głośno.  Ja nie wiem, ale 
chyba byliśmy na dwu innych posiedzeniach komisji.    

Radny Andrzej Chełchowski – Komisja Rolnictwa, Przemysłu i Usług, 
Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej na posiedzeniu w 
dniu 19 listopada 2007 r. szczegółowo analizowała projekty materiałów będące 
przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. Uznano, Ŝe cena Ŝyta do podatku rolnego 
proponowana przez Wójta Gminy w wysokości 55 złotych jest zbyt 
wygórowana. DuŜo się mówi, Ŝe podwyŜszyła się cena mleka, ale podnieśli 
cenowo środki produkcji rolnej. Komisja pozytywnie zaopiniowała kwotę 50 zł. 
Komisja upowaŜniła Wójta do przeprowadzenia kontroli podmiotów 
gospodarczych, by sprawdzić prawdziwość złoŜonych deklaracji podatkowych. 
Opowiedziano się za podwyŜszeniem podatku od mieszkań oraz wzrostem 
pozostałych stawek podatku od nieruchomości do 8 %. Komisja oceniła stan 
ochrony przeciwpoŜarowej na terenie gminy, gdzie głownie podkreślano brak 
młodzieŜy chętnej do pracy w jednostkach  OSP.    

Pozostałe materiały sesyjne komisja zaopiniowała pozytywnie.  
 Jak państwo słyszycie na posiedzeniach komisji nie jest tak cukierkowo – 
stwierdził radny Grzegorz Wawrzonkowski. Jest wiele problemów, które muszą 



być załatwione, rozwiązane, ustalone itp. Wszyscy musimy być 
przedstawicielami wyborców, ale i dbać o inwestycje. 
 
Ad.pkt.6. 
 
 Radny Waldemar Zając pytał, jak przedstawia się sprawa wysypiska 
śmieci, o które starało się Region Ciechanowski oraz czy będzie segregacja 
śmieci?. 
- W niedługim czasie będą moŜliwości składania wniosków o środki unijne. Czy 
jest moŜliwość by w Urzędzie Gminy była osoba, która będzie kompetentna na 
jakie zadania w danym czasie moŜna będzie aplikować.    
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski – pytał, czy wystarczająca jest 
informacja dla rolników, czy planowana jest jeszcze jakaś dodatkowa komórka 
organizacyjna w UG.  
 Radna Jadwiga Witkowska – zapytywała, co będzie działka pod zlewnią 
mleka w Czarnostowie. Państwo Piwkowie załoŜyli sprawę. Ja byłam juŜ 
wszędzie. JeŜeli nie uzyskamy działki, to jakieś pieniądze – taki jest wniosek 
mieszkańców.  
 Radny Michał Jasiński złoŜył na piśmie interpelację dotycząca nie 
poinformowania rolników wsi  Szlasy Złotki o dopłatach ONW, tłumacząc, Ŝe 
jeden z rolników z w/w miejscowości przyszedł do niego i zarzucił mu, Ŝe przez 
ARiMR nie otrzymał dopłaty z ONW.  
   
Ad.pkt.7. 
 
 Pan Józef Stopa zabierając głos w dyskusji podkreślił, Ŝe jeśli chcemy coś 
zrobić, to musimy mieć środki finansowe. Dokonaliśmy dokładnej symulacji 
naszych dochodów. Przedstawiam najbardziej optymalną, najbardziej 
sprawiedliwą cenę w wysokości 55 zł za 1 kwintal Ŝyta. Wiem, Ŝe jest to 
znaczny wzrost, ale cena Ŝyta jest jeszcze wyŜsza. My obniŜamy ja do 55 zł. 
Gwarantuje to nam wykonanie wszystkich zadań, jakie przyjęliśmy na 2008 rok. 
Nie oszczędzajmy dóbr, z których korzystają wszyscy. My wiemy ile wody jest 
potrzeba, a w szczególności rolnikom. Zwalniamy wodę, proponujemy wzrost 
podatku od nieruchomości. Proszę – mówił Pan Stopa, by w tej dyskusji nie 
podcinać gałęzi na której siedzimy. Zwracam się z prośbą o uchwalenie 
podatków w wersji przeze mnie zaproponowanej. Daje to gwarancję realizacji 
wszystkich zadań zaplanowanych na przyszły rok.     
 Radna Beata Jackowska pytała, czy obniŜenie ceny Ŝyta poniŜej 55 zł 
będzie miało automatyczny wpływ na cenę wody?. 
 Na cenę wody miałoby wpływ nie zwolnienie ZUW w Mławie – 
odpowiedział Pan Stopa.  
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie trzy propozycje ceny Ŝyta 
do naliczania podatku rolnego w 2008 roku. I tak: 
- za ceną 55 zł proponowana przez Wójta był 1 głos, 8 „przeciwnych” i 6 

„wstrzymujących się” 
- za ceną 53 zł, było 6 głosów  „za”, 8 przeciwnych” i 1 „wstrzymujący się”, 
- większością głosów  po 8 „za” opowiedziano się za ceną za ceną 50 zł.za d/t 



Następnie radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał treść uchwały. Radni 
większością głosów podjęli uchwałę Nr X/44/07 w sprawie obniŜenia ceny 
skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego brzmieniu załącznika nr 2 do 
protokołu.      
  
Ad.pkt.8.   
 
 Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok w brzmieniu 
zaproponowanym przez Wójta Gminy. 
 W wyniku głosowania „za” uchwałą opowiedziało się 3 radnych, 
„przeciwnych” było 9, a 3 „wstrzymało się” od głosu. Ten projekt uchwały 
został odrzucony.  
 Radny Andrzej Chełchowski  w swojej wypowiedzi podkreślił, Ŝe stawki 
podatku od nieruchomości nie były podwyŜszane od 4 lat. Dlatego Komisja 
Rolnictwa proponowała o podwyŜszenie ich o 8 %.  
 To nie jest apteka – uznał Pan Stopa. Wniosek jest rozsądny. Projekt 
budŜetu państwo Radni otrzymali. W tej sytuacji trzeba będzie ciąć wydatki, bo 
wpływy z podatku rolnego ok. 125.000 zł. będą mniejsze. Ja prosiłem o brak 
populizmu. Poprzednie głosowanie pokazało jednak coś innego.   
 W toku prowadzonej dyskusji padały róŜne propozycje wysokości stawek 
podatku od nieruchomości, gdzie radna Danuta Karkowska zaproponowała  by 
podatek od mieszkań podnieść do wysokości 0,40 zł. a pozostałe stawki 
pozostawić bez zmian.  
 Jest to najdalej idący wniosek – stwierdził Przewodniczący Rady i 
poprosił o przegłosowanie go. Radni wniosek zgłoszony przez radną Danutę 
Karkowską przyjęli 9 głosami „za”, przy 3 „przeciwnych” i 3 „wstrzymujących 
się”. 
  Następnie 13 głosami „za” podjęto uchwałę Nr X/45/07 w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2008 rok,  
stanowiącą  załącznik nr 3 do protokółu. 
 
 Ad.pkt.9.    
 

Wójt Gminy poinformował, Ŝe proponuje się, by podatek od środków 
transportowych wzrósł o ok. 5 procent w stosunku do obecnie obowiązujących 
stawek.. Opracowano równieŜ inny podział tonaŜowy samochodów, co będzie 
łatwiejsze do wyliczeń.      

PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w dyskusji – Przewodniczący Rady 
odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/47/07 w 
sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
stanowiącą  załącznik  Nr 4  do protokółu. 
  
Ad.pkt.10.    
 
 Radny Jerzy Szymański pytał, czy jest pobierana opłata targowa                     
w sobotę?.  



 Ja jestem prawie w kaŜda sobotę w Karniewie – mówił Pan Stopa i nie 
widzę aŜ tak często tu handlujących osób ale jeśli będzie taka potrzeba – 
będziemy opłatę zbierali.  
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski  odczyta projekt uchwały.  
Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr X/48/07 w sprawie dziennej stawki 
opłaty targowej, stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu.     
 
Ad.pkt.11.    

 
Wójt Gminy – Pan J. Stopa omówił szczegółowo propozycję zmian w 

budŜecie gminy Karniewo na 2007 rok.  
Głosów w dyskusji nie zabierano. 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. Rada jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr X/49/07 w sprawie zmian w budŜecie gminy Karniewo na 
2007 rok, w brzmieniu  załącznika nr 6 do protokółu.  

 
Ad.pkt.12.    

 
Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosów w sprawie 

sprawozdania z działalności problemowych komisji Rady za okres od1.XII.2006            
do 30.X.2007 r.   

śadnych uwag nie zgłaszano. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie bez 
uwag do zatwierdzającej wiadomości.  

(sprawozdanie stanowi  załącznik. Nr 7 do protokółu).    
 
Ad.pkt.13.    

 
Chciałbym szczerze i od serca podziękować wszystkim druhom – 

powiedział Pan Józef Stopa. Mam dla nich uznanie i szacunek za 
bezinteresowną chęć niesienia pomocy innym. Patrzę na zebraniach w OSP, 
HDK i widzę, Ŝe są te samo grupy mieszkańców.  Na kaŜdym kroku naleŜy im 
dziękować. Jest jednak prośba, by autentycznie tych straŜaków wspierać. WaŜne 
jest wyposaŜenie straŜy. MłodzieŜ gminy Karniewo nie wstydzi się swojej 
ludowości. Chciałoby się by w takich dziedzinach młodzieŜy było jak najwięcej. 
U nas wszystko dzieje się tak jakby powiedział Jan Paweł II „ Tak trzymaj” 

To jest niewielka grupa wolontariuszy – uznał radny Grzegorz 
Wawrzonkowski, ale są zawsze na nasze zawołanie. 

śadnych uwag nie zgłaszano. Informację przyjęto jednogłośnie do 
zatwierdzającej wiadomości.  

(informacja stanowi  załącznik. Nr 8 do protokółu).    
     

Ad.pkt.14.    
 
 PoniewaŜ zmienił się wzór oświadczenia lustracyjnego – informował 
Przewodniczący Rady, Skarbnik i Sekretarz Gminy są zobowiązani do złoŜenia 
nowych oświadczeń lustracyjnych. Do tego niezbędna jest uchwała Rady.  



PoniewaŜ nikt z uczestników obrad nie zabierał głosu - Przewodniczący 
Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekty uchwał. 

 Rada  jednogłośnie  podjęła uchwały Nr X/50/07 i X/51/07 w sprawie 
obowiązku złoŜeniu oświadczenia o pracy  lub słuŜbie w organach 
bezpieczeństwa lub współpracy z nimi w okresie   od dnia 22 lipca 1944 roku do 
31 lipca 1990 roku.,  w brzmieniu załączników  nr 9 i 10  do protokółu.  
 
Ad.pkt.15.    
 

 Pan Józef Stopa – Wójt Gminy udzielając odpowiedzi na interpelacje 
powiedział, Ŝe Związek Komunalny Regionu Ciechanowskiego stara się o 
zarejestrowanie w Sądzie. Trochę było z tym problemów. Myślę, Ŝe jest 
wszystko na dobrej drodze Mamy 88 mln zł dotacji na wysypisko, które będzie 
zlokalizowane na dotychczasowym wysypisku w Pawłowie. 

Czy będzie punkt w UG. Jest pracownik, który informuje mieszkańców i   
Nas o moŜliwościach załatwienia spraw. Zamówiliśmy tablice informacyjne dla 
sołtysów.  
 - Środki unijne. Autentycznie jest nieciekawie. Jasno i na tej sali moŜna 
powiedzieć, Ŝe gminy takie jak Karniewo niech sobie wybiją z głowy duŜe 
środki. Na drogi nie mamy moŜliwości udowodnienia kompatibilnosci. Będą 
środki na lotnisko i szybką kolej. Jesteśmy w kontakcie z projektantami, którzy 
muszą nam opracować plan na rewitalizaję – odnowę wsi. Dla danej 
miejscowości moŜemy uzyskać 500 tyś zł. Dla jednych jest to duŜo dla innych 
mało. Planujemy 3 wsie Karniewo, Łukowo i Szwelice, bo o tyle wsi moŜemy 
wystąpić.  
 Mleczarnia w Czarnostowie – po konsultacji z Radcą Prawnym 
wystąpiliśmy z pismem do Sądu o negatywne rozpatrzenie tego wniosku. Gmina 
nie ma aktu własności. Wystąpiliśmy do OSM w Ciechanowie o uniewaŜnienie 
wniosku Państwu Piwkom.     
 Ja pamiętam o tym, jak rozmawialiśmy, Ŝe gmina Karniewo nie ma 
terenów ONW- powiedział Pan Stopa. Nie będę się tłumaczył za coś czego nie 
wiem. Dlaczego Agencja nie udzieliła informacji przyjmując wnioski.  
 Zdaniem radnego Michała Jasińskiego ARiMR jest agencja płatniczą. 
JeŜeli rolnik składa wniosek, my moŜemy tylko sprawdzić.  JeŜeli Urząd Gminy 
występował z wnioskiem do Puław o przyznanie ONW dla wsi Szlasy, dlaczego 
nie poinformował na piśmie.  
 Pan otrzyma odpowiedź na piśmie – stwierdził Wójt Gminy.    
 Interpelanci udzielenia  dodatkowych informacji nie Ŝądali.  
 
Ad.pkt.16 
 
 Zgodnie z propozycją Przewodniczącego Komisji Rolnictwa – radnego 
Andrzeja Chełchowskiego, Pani Anna Bonisławska – pracownik ODR  
poinformowała uczestników obrad – rolników o sposobie wypełniania 
wniosków, dotyczących produkcji pasz we własnym gospodarstwie rolnym, 
które naleŜy złoŜyć do Powiatowego Lekarza Weterynarii. 



Jednocześnie poinformowała, Ŝe szkolenia dla rolników będą 
organizowane na przełomie stycznia, lutego i marca 2008 roku.      

Radny Waldemar Zając pytał, jakie środki naleŜy uzyskać, by dokończyć 
chodnik dla pieszych na ul. MłodzieŜowej oraz czy będą wykonane zjazdy przy 
asfalcie we wsiach śabin Karniewski i Tłucznice. 
 Radny Andrzej Chełchowski stwierdził, Ŝe Pan Mecenas jest u nas tylko 
gościem. Na sesjach winien być do końca. JeŜeli nie moŜe sam – niech przyśle 
za siebie zastępstwo. Ponadto radny Chełchowski sugerował, by poczynić 
starania o pozyskanie środków na remont ośrodka zdrowia, tak jak uzyskano na 
stary budynek UG.  
 Pan Jackiewicz Jan – sołtys wsi Obiecanowo w swojej wypowiedzi 
podkreślił, Ŝe remont mostu w Obiecanowie wykonywany jest corocznie. 
Corocznie wydawane są środki. Jeśli tak corocznie to czy się opłaci?. Czy tylko 
tu w tej miejscowości się tak niszczy?. Weźmy to pod uwagę. Znajdźmy jakieś 
rozwiązanie, by ciągle nie dokładać. 
 Bardzo słusznie Pan Sołtys z Obiecanowa to powiedział – stwierdził 
Wójt. Tam jest tak, Ŝe my mamy most, a jeŜdŜą nie nasi mieszkańcy. Niech się 
cos stanie to ja odpowiadam jako zarządca. Będziemy szukali jakiegoś 
rozwiązania.  
 Przewodniczący Rady zabierając głos uznał, Ŝe sesje Rady Gminy nie 
zawsze są spokojne. Mamy jakieś koncepcje. Musi to być przedyskutowane. 
Radni nie powinni się bać swoich decyzji. Musimy swoje zdanie obronić, a 
czasem przyznać się do błędu. .  
 
 
Ad.pkt.17 

 
Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 

wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady X zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  

Przewodnicz ący Rady Gminy 
          mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 
Protokółowała :        Michalska D.             
              
 
 
 
 
 
 


